

1 The Bonus

1.1 This offer is made by Pepperstone Markets Limited (**'Pepperstone'**, **'we'**, **'us'** or **'our'**).

1.2 For you to receive the cash bonus (**'Bonus'**), you must meet the deposit and trading requirements on Eligible Trades set out below (**'Deposit and Trade Requirements'**).

1.3 This offer is only available to clients who:

(a) SCB Pro clients in China region

(b) Clients not under RaF, Active trader program, MAM or have otherwise been excluded from offers by our internal team.

1.4 Once you meet the Deposit and Trade Requirements, we'll deposit the Bonus into your trading account within 90 days after qualification.

1.5 Cash bonus for clients :

- New Pepperstone Pro clients if they meet the Deposit and Trade Requirements during the period of promotion.

(a) Step 1: Open a Standard or Razor account with Pepperstone, and apply and are successfully classified as a Pepperstone Pro.

(b) Step 2: Email to support.cn@pepperstone.com to express the interest.

(c) Step 3: Meet the Deposit and Trade Requirements below during the period of promotion:

- Existing Pepperstone Pro clients who funded and traded the required amount during the period of promotion.

(a) Step 1: Email to support.cn@pepperstone.com to express the interest; and

(b) Step 2: Meet the Deposit and Trade Requirements during the period of promotion;

Promotion offers:

New deposit per client (USD)	Trading volume requirements	You'll receive (USD)
	(Standard lots, round trip)	
\$200	FX: 18 lots	\$88
	OR	
	Commodities 38 lots	
	OR	
\$1,000	Index: 250 lots	\$188
	OR	
	Commodities 68 lots	
	OR	
\$10,000	Index: 500 lots	\$888
	OR	
	Commodities 308 lots	
	OR	
\$10,000	Index: 2500 lots	\$888
	OR	
	Commodities 308 lots	
	OR	

* Lot size is generally 1 unit of the relevant currency per point. Index markets are quoted in points, rather than in currency terms. For example, the ASX200 might be quoted at 7000 points. This means that the collective value of Index points attributable to the top 200 Australian stocks by market capitalization add up to 7000. The value of each of these points is 1 AUD per point, so the theoretical notional value of the index is 7000 AUD for a 1 lot (1 contract) trade.

2. Eligible Trades

2.1 This offer applies to the following trades (“Eligible Trades”):

FX:

- o major currency pairs (AUDUSD, EURUSD, GBPUSD, USDCHF, USDJPY),
- o minor currency pairs (AUDCAD, AUDCHF, AUDNZD, AUDSGD, EURAUD, EURCHF, EURGBP, GBPAUD, GBPCHF, NZDUSD); and
- o crosses (CADCHF, EURCAD, EURNZD, GBPCAD, GBPNZD, USDCAD, AUDJPY, CADJPY, CHFJPY, EURJPY, GBPJPY, NZDJPY).

Commodities:

- o metals (XAUUSD, XAGUSD); and
- o oils (SpotCrude, SpotBrent).

Index:

o indices (AUS200, CN50, EUSTX500, FRA50, GER30, JPN225, SPA35, UK100, US500, NAS100, US30, US2000, HK50).

2.2 Products not displayed above aren't eligible for this offer unless otherwise agreed by a Pepperstone representative in writing.

2.3 The client who is participating in the offer must place the Eligible Trades themselves and keep them open for a minimum of 5 minutes and not hold hedged positions (opposing trades).

3 Your Eligibility

3.1 This offer is only open to Pepperstone Pro clients.

4 General

4.1 You must participate in this offer in good faith. We reserve the right, at any time and in our sole discretion, to withhold any Bonus awarded to you, exclude you from the offer and/or suspend or permanently terminate trading account access for you, if you:

(a) breach any of these offer terms or our Client Agreement;

(b) engage in any actual or suspected abuse of this offer; or

(c) we have reason to suspect that you have acted fraudulently or obtained an unfair or unintended advantage under this offer.

4.2 Transfers between trading accounts with the same name do not meet the deposit requirements of this promotion. Bonuses can't be transferred to another person, another person's trading account or exchanged for other goods and services.

4.3 This offer is not available to Retail clients.

4.4 This offer can only be claimed once per household.

4.5 This offer can't be used in conjunction with any other Pepperstone promotion.

4.6 We reserve the right to modify, change or withdraw this offer at any time at our sole discretion.

4.7 You acknowledge and agree that this cash bonus isn't an inducement to trade and we won't be liable for trading losses incurred by you as a result of your trading or in relation to this offer. Trading leveraged products involves a high degree of risk and you could lose substantially more than your initial investment.

4.8 You acknowledge and agree that the opening of a Pepperstone trading account is subject to the relevant anti-money laundering and counter-terrorism financing "Know Your Customer"

checks under applicable anti-money laundering laws and that we can't accept clients from jurisdictions on our banned countries list.

4.9 You acknowledge and agree that your participation in this offer doesn't make you our agent or representative.

4.10 This offer isn't open to residents of any jurisdiction where participating in this offer would be contrary to local laws and regulations.

4.11 You are responsible for complying with all applicable laws and regulations in your country of residence that may apply to:

(a) your participation in this offer; and/or

(b) your operation of a Pepperstone trading account.

4.12 We take our privacy obligations seriously. Please review our [Privacy Policy](#) for more information about how we handle your personal information.

4.13 These offer Terms are governed by the laws of The Bahamas and shall be subject to the jurisdiction of the courts of that country.

1. 奖金

1.1 此优惠活动由 Pepperstone Markets Limited (“**Pepperstone**”、“我们”或“我们的”)提供。

1.2 为了让您获得您的现金奖金(“奖金”),您必须遵守下列入金和交易要求(“入金和交易要求”)。

1.3 该活动仅适用于客户:

(a) 中国大陆地区Pro客户;

(b) 没有参与Pepperstone亲友推荐,活跃者交易计划以及MAM的客户,并符合Pepperstone交易要求的客户。

1.4 您满足存款和交易要求后,我们会在 90 天内将奖金存入您的交易帐户。

1.5 客户现金奖励:

- 如果新 Pepperstone Pro 客户在开设账户后并在活动期间满足存款和交易要求,可能有资格获得现金奖励。

(a) 第 1 步:在 Pepperstone 开设标准或尖峰账户,并成功升级为 Pepperstone Pro。

(b) 第 2 步:发送报名邮件至后台邮箱support.cn@pepperstone.com;和

(c) 第 3 步: 开户后在活动期间满足存款和交易要求;

- 现有Pepperstone Pro客户在活动期间达到新的存款及交易量要求, 可能有资格获得现金奖励。

(a) 第 1 步: 发送报名邮件至后台邮箱support.cn@pepperstone.com; 和

(b) 第 2 步: 在活动期间满足存款和交易要求;

活动期间存款和交易量要求表格

入金要求	交易量 (标准手)	奖金
200 USD	外汇: 18 手 或 商品: 38 手 或 指数: 250 手	88 USD
1,000 USD	外汇: 38 手 或 商品: 68 手 或 指数: 500 手	188 USD
10,000 USD	外汇: 188 手 或 商品: 308 手 或 指数: 2500 手	888 USD

* 手数通常为每点 1 个单位的相关货币。指数市场以点数报价, 而不是以货币计价。例如, ASX200 的报价可能是 7000 点。这意味着包含着按市值计算前 200 只澳大利亚股票的指数点的总价值加起来为 7000。这些点中的每一个点的价值为每点 1 澳元, 因此 1 手 (1 份合约) 该指数的理论名义价值为 7000 澳元。

2 合格交易

2.1 此优惠适用于以下交易 (“合格交易”):

外汇:

o 主要货币对 (AUDUSD, EURUSD, GBPUSD, USDCHF, USDJPY),

o 非主要货币对(AUDCAD, AUDCHF, AUDNZD, AUDSGD, EURAUD, EURCHF, EURGBP, GBPAUD, GBPCHEF, NZDUSD); 和

o 交叉货币对 (CADCHF, EURCAD, EURNZD, GBPCAD, GBPNZD, USDCAD, AUDJPY, CADJPY, CHFJPY, EURJPY, GBPJPY, NZDJPY).

商品:

o 金属 (XAUUSD, XAGUSD); 和

o 原油 (SpotCrude, SpotBrent).

指数:

o 指数 (AUS200, CN50, EUSTX500, FRA50, GER30, JPN225, SPA35, UK100, US500, NAS100, US30, US2000, HK50).

2.2 除非得到 Pepperstone 代表的书面同意, 以上未显示的产品不符合本活动条款。

2.3 参与活动的客户必须自己下单进行合格交易, 并保持至少 5 分钟的开仓时间, 且不能持有对冲头寸(对立交易)。

3 您的资格

3.1 该活动仅适用于Pepperstone Pro客户。。

4一般要求

4.1 您必须本着诚意参与此优惠活动。如果您有以下行为, 我们保留在任何时候全权酌情决定以下事项的权利:扣留发放给您的任何奖金, 将您排除在优惠活动之外, 并且/或者暂停或永久终止您的交易帐户访问权限:

(a) 违反任何这些优惠条款或我们的客户协议;

(b) 从事任何实际或涉嫌滥用本优惠的行为;或者

(c) 我们有理由怀疑您有欺诈行为, 或在此优惠活动中获得不公平或非预期的利益。

4.2 同名交易账户间转账不符合此次优惠活动的入金要求。奖金不能转移给他人、他人的交易帐户, 亦不能兑换成其他商品和服务。

4.3 此优惠不适用于零售客户。

4.4 每个家庭只能申请一次此优惠。

4.5 此优惠不能与其他 Pepperstone 促销同时使用。

4.6 我们保留在任何时候自行决定修改、变更或撤回此优惠的权利。

4.7 您承认并同意奖金并非交易诱因，我们不会对您因您的交易或与此优惠有关的交易损失负责。交易杠杆产品涉及高度的风险，您的损失可能会远远超过您的初始投资。

4.8 您确认并同意，根据适用的反洗钱法律，开设 Pepperstone 交易帐户必须遵守相关的反洗钱和反恐融资“了解您的客户”的检查要求，并且我们不能接受客户来自我们禁止的国家列表中所列的司法管辖区。

4.9 您确认并同意，您参与此优惠不会使您成为我们的代理商或代表。

4.10 本优惠不适用于在任何参与此优惠违反当地法律法规的司法管辖区的居民。

4.11 您有责任遵守您居住国家的所有适用法律和法规，这些法律和法规可能适用于：

(a) 您在此优惠活动中的参与；和/或

(b) 您对 Pepperstone 交易账户的运营。

4.12 我们严肃对待我们的隐私责任。有关我们如何处理您的个人信息的更多信息，请查阅我们的[隐私政策](#)。

4.13 本优惠条款受巴哈马法律管辖，并受该国法院的司法管辖。